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 Protokół nr 119/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 4 lipca 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.  
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
W I części posiedzenia 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 116/2013, 
117/2013, 118/2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w dniu dzisiejszym SP ZOZ określił dokładnie wskaźnik 
zadłużenia, który wynosi 4,64.  
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wystąpieniem 
pokontrolnym Najwy ższej Izby Kontroli dotyczącym kontroli Zarz ądu Dróg 
Powiatowych z/s w Kurzętniku. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski wyjaśnił, że NIK zarzucił jednostce brak opracowanego planu rozwoju sieci 
drogowej, zgodnie z obowiązkiem wynikającym z przepisu art. 20 pkt 1 ustawy o drogach 
publicznych. Dodał, że ZDP nigdy wcześniej nie miał opracowanego takiego dokumentu. 
Poinformował, że z wiedzy jaką posiada wynika, iż inne powiaty również nie mają planu 
rozwoju sieci drogowej. Stwierdził, że plan powinien być opracowany na okres pięcioletni lub 
na lata 2014 – 2020, kiedy będą wdrażane projekty unijne. Pan Kłosowski poinformował, że 
dokonał rozeznania w kwestii ceny opracowania tego typu dokumentu. Wyjaśnił, że koszt 
opracowania planu rozwoju sieci drogowej (według firm zajmujących się opracowaniem 
dokumentu), wraz z pięcioletnim przeglądem dróg wyniósłby ok. 45 000 zł. Stwierdził, że 
realny koszt wykonania dokumentacji wyniósłby ok. 25 000 zł.  
Pani Starosta zapytała, czy pracownicy jednostki nie mogliby opracować w/w dokumentu, 
jeżeli powiat przekazałby dodatkowe środki finansowe na ten cel.  
Pan Kłosowski stwierdził, że plan rozwoju sieci drogowej powinna wykonać firma 
zewnętrzna. Dodał, że wykonanie tego typu dokumentu wymaga dużej pracy. Ponadto 
poinformował, że planuje się zabezpieczyć środki finansowe w budżecie na ten cel dopiero na 
rok 2014.  
Pani Skarbnik zasugerowała, że jeżeli byłaby taka możliwość, to taki dokument mógłby 
opracować pracownik ZDP w ramach umowy zlecenia. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że zapyta pracowników jednostki czy podjęliby się 
opracowania tego dokumentu. Stwierdził, że osoba która zdecydowałaby się wykonać plan, 
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musiałby go opracowywać po godzinach pracy, ponieważ wykonanie tego typu dokumentu 
wiąże się z pracą w terenie.   
Pan Jabłoński poinformował, że zauważalny jest zwiększony ruch na drodze Nowe Miasto 
Lubawskie – Radomno – Iława w związku z przebudową drogi Sampława – Iława. Stwierdził, 
że należy poczynić starania odnośnie rekompensaty dotyczącej użytkowania powyższej drogi. 
Pan Kłosowski zaproponował, żeby na kolejne posiedzenie Zarządu zaprosić pana  Janusza 
Adamiaka - kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich z/s w Nidzicy.  
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Kłosowskiego. 
 
 Wystąpienie pokontrolne stanowi załącznik nr 3. 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/317/2013 z dnia 29 maja 2013r. w sprawie 
uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
placówkach oświatowych oraz placówkach opiekuńczo – wychowawczych 
prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że należy dokonać korekty w projekcie uchwały w § 1 pkt 2,   
tzn. zapis: „art. 4 § 10” (błąd pisarski) zamienić na zapis: „art. 4 § 11 ust.10”. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr 101/488/2013 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 26 lutego 2013 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Powiat Nowomiejski. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński.  
 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
W II części posiedzenia (po sesji Rady Powiatu) 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju 
Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że rozstrzygnięcie konkursu planuje się na 19 sierpnia.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński.  
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 
Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 
Zarząd powołał komisję konkursową, w skład  której weszli: 

1)   Katarzyna Trzaskalska - przedstawiciel organu prowadzącego; 
2) Marcin Buliński  - przedstawiciel organu prowadzącego; 
3) Wacław Jabłoński - przedstawiciel organu prowadzącego; 
4)  Grażyna Dywańska  - przedstawiciel Warmińsko –Mazurskiego Kuratora Oświaty w 

Olsztynie; 
5)  Alina Ślimak - przedstawiciel Warmińsko –Mazurskiego Kuratora Oświaty w Olsztynie; 
6)  Iwona Krajewska - przedstawiciel Rady Pedagogicznej Powiatowego Centrum Rozwoju 

Edukacji  w Nowym Mieście Lubawskim; 
7) Maria Krezymon- Związek Nauczycielstwa Polskiego w Nowym Mieście Lubawskim; 
8) Jolanta Pokojska - NSZZ „Solidarność” w Nowym Mieście Lubawskim. 

Na przewodniczącą komisji konkursowej wyznaczono panią Katarzynę Trzaskalską.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński.  
Ponadto pan Korecki przedstawił wstępną informację dotyczącą wyników egzaminu 
maturalnego w szkołach ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest powiat 
nowomiejski.  
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku  pana /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  – nauczyciela Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
 
Pani Starosta poinformowała, że wpłynął wniosek pana /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  
(stanowiący załącznik nr 4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej.  
Pani Skarbnik wyjaśniła, że do tej pory powiat przekazywał środki finansowe gminom z 
przeznaczeniem na pomoc osobom, których dotknął wypadek losowy tzn. spalił się budynek 
mieszkalny. Zasugerowała, że pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 
5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina 
Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  jako pracownik ZSR w 
Czachówkach może wystąpić z wnioskiem do dyrektora szkoły o wsparcie finansowe w 
postaci zapomogi z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych. Dodała, że to kierownik 
jednostki decyduje o podziale środków z w/w funduszu. Pani Starosta stwierdziła, że 
porozmawia z panią Karpińską – dyrektor ZSR w Czachówkach w kwestii, o której mowa 
powyżej. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pani Trzaskalska poruszyła kwestię dotyczącą odznaczeń za zasługi związane z realizacją 
budowy szkoły w Kurzętniku. Stwierdziła, że należy złożyć wniosek o odznaczenie dla pana 
Wicestarosty oraz dla pracowników, którzy zajmowali się realizacją inwestycji. Pan Jabłoński 
zawnioskował o przyznanie odznaczenia również dla pani Starosty.  
Pan Wicestarosta poinformował, że należy zwiększyć budżet ZSZ w Kurzętniku z 
przeznaczeniem na zakup niezbędnych urządzeń potrzebnych do przygotowania placówki do 
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otwarcia. Stwierdził, że należałoby powołać komitet organizacyjny, który zająłby się 
sprawami związanymi z inauguracją roku szkolnego. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Wicestarosty. 
 
                                                                                                Przewodnicząca Zarządu 
Protokół sporządziła                                                                                 Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


